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 OR-RM.0002.12.5.2021 
 

Protokół Nr XLV/21 
z obrad XLV nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Koronowie 

odbytej w dniu 08 września 2021 r. 

w sali konferencyjnej w Urzędzie Miejskim 

w Koronowie przy ul. Farnej 24 

 

Spoza rady w sesji udział wzięli: 

Pan Sławomir Marszelski   - I Zastępca Burmistrza Koronowa  

Pan Piotr Kazimierski   - II Z-ca Burmistrza Koronowa 

Pani Alicja Tymek     - Skarbnik Gminy 

Pan Rafał Bułka    - Radca Prawny UM w Koronowie 

 

Ponadto w sesji udział wzięli kierownicy i pracownicy Urzędu Miejskiego w Koronowie. 

 

1. Otwarcie obrad XLV sesji Rady Miejskiej w Koronowie.      

Obrady XLV nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Koronowie otworzyła Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Koronowie Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk. Poinformowała zebranych, 

że  obrady sesji Rady Miejskiej w  Koronowie są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Transmisja na żywo oraz nagrania z sesji dostępne 

są w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Koronowo. 

W związku z pandemią koronawirusa przewodnicząca obrad zaapelowała do radnych 

o zachowanie szczególnych środków ostrożności podczas obrad sesji. 

Przewodnicząca obrad poinformowała również, że sesję zwołano na wniosek Burmistrza 

Koronowa z dnia 01 września 2021 roku. 

 

Wniosek stanowi Załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji.      

 

Na podstawie listy obecności oraz potwierdzenia kworum na tabletach przewodnicząca 

obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk stwierdziła prawomocność obrad XLV 

nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 

W sesji udział wzięło 15 radnych na ogólny stan 21 radnych. 
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Nieobecni radni: Sławomira Polewana, Illona Pubanc, Małgorzata Szymczak, 

Wojciech Orliński, Henryk Borowicz, Katarzyna Karwat. 

 

Lista obecności radnych  stanowi Załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Następnie przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk przywitała uczestników 

sesji, tj: 

 Panie i Panów Radnych Rady Miejskiej w Koronowie, 

 Pana Zastępcę Burmistrza Koronowa Sławomira Marszlskiego, Zastępcę Burmistrza 

Koronowa Piotra Kazimierskiego wraz z kadrą kierowniczą i pracownikami urzędu. 

 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody 

na utworzenie Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej „SIM – Bydgoski” spółka 

z ograniczoną odpowiedzialnością. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk  - Przystępujemy do punktu 

trzeciego porządku obrad, czyli do rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej „SIM – 

Bydgoski” spółka z ograniczoną odpowiedzialnością. 

 

Wnoszę o to, by nie odczytywać projektu uchwały wraz z uzasadnieniem.  

Kto z Państwa jest za? – 15 głosów 

Kto jest przeciw? – 0 głosów 

Kto wstrzymał się od głosu? – 0 głosów 

Nieobecni radni: Sławomira Polewana, Illona Pubanc, Małgorzata Szymczak, 

Wojciech Orliński, Henryk Borowicz, Katarzyna Karwat. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk –W związku z tym nie 

będziemy odczytywać projektu uchwały wraz z załącznikami i uzasadnieniem,  

a o wprowadzenie proszę Zastępcę Burmistrza Koronowa Pana Piotra Kazimierskiego. 

 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Piotr Kazimierski przedstawił projekt uchwały. 

 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk – Otwieram dyskusję.  Kto  
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z Pań, Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? 

Brak głosów w dyskusji. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk – Nie widzę. Zamykam 

dyskusję.  

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk – Dziękuję bardzo. Zatem 

bardzo proszę przystępujemy do głosowania  jawnego imiennego.  

Przeprowadzono głosowanie. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Stwierdzam, że 14 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” Rada Miejska w Koronowie 

uchwałę podjęła. 

Nieobecni radni: Sławomira Polewana, Illona Pubanc, Małgorzata Szymczak, 

Wojciech Orliński, Henryk Borowicz, Katarzyna Karwat. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 14 głosami „za”, 

przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” podjęła Uchwałę Nr 

XLV/383/21 zmieniającą uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie 

Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej „SIM – Bydgoski” spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością. 

 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk  - Przystępujemy do punktu 

czwartego porządku obrad, czyli do rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

Wnoszę o to, by nie odczytywać projektu uchwały wraz z uzasadnieniem.  

Kto z Państwa jest za? – 15 głosów 

Kto jest przeciw? – 0 głosów 

Kto wstrzymał się od głosu? – 0 głosów 

Nieobecni radni: Sławomira Polewana, Illona Pubanc, Małgorzata Szymczak, 

Wojciech Orliński, Henryk Borowicz, Katarzyna Karwat. 
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Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk –W związku z tym nie 

będziemy odczytywać projektu uchwały wraz z załącznikami i uzasadnieniem, ale o 

wprowadzenie proszę Skarbnik Gminy Koronowo Panią Alicję Tymek. 

 

Skarbnik Gminy Koronowo Pani Alicja Tymek przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk – Otwieram dyskusję.  Kto  

z Pań, Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? 

Radna Pani Mirosława Holka - Ja mam takie pytanie. Skoro zostały ujęte w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej takie sprawy jak modernizacja świetlicy w Hucie, w Więzownie, 

dlaczego nie ma rozbudowy strażnicy we Wtelnie?  

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Dziękuję. Pan Burmistrz, 

bardzo proszę odpowiada. 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Piotr Kazimierski - Szanowna Pani. Na chwilę 

obecną zostało ujęte to zadanie Huta i Więzowno z racji tego, że w pierwszym przetargu 

oferent znacznie przekroczył, tak w cudzysłowie powiem znacznie kwotę. Jeżeli chodzi o 

wykonawstwo remontu i przebudowy tych świetlic ogłosiliśmy drugi przetarg, mamy na 

chwilę obecną wykonawcę tylko na pierwszą część, czyli że tak powiem na wykonanie 

remontu w Hucie nie zgłosił się żaden oferent na Więzowno, dlatego też zostało to zadanie 

podzielone, żebyśmy Więzowno zrobili w przyszłym roku, a Hutę w tym roku. Dlatego to 

zadanie pojawiło się na chwilę obecną w WPF-ie, bo taka jest też konieczność z racji tego, 

że tam mamy środki z dofinansowania zewnętrznego, więc też musimy zadbać o to, żeby 

te środki  nie przepadły. Co do remizy we Wtelnie, w wyniku ogłoszenia drugiego przetargu 

na chwilę obecną nikt się nie zgłosił w drugim przetargu na wykonanie tego projektu. Tam 

później są zmiany co do tych środków jeżeli chodzi o uchwałę budżetową. 

Radna Pani Mirosława Holka  - Czy zostanie w takim razie ujęta w przyszłości do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej rozbudowa remizy, czy nie będzie to zrealizowane? 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Piotr Kazimierski - Na chwilę obecną nie jestem w 

stanie odpowiedzieć na to pytanie, czy na następnej bądź czy na listopadowej Sesji będzie 

to zadanie już finalnie przenoszone do przyszłego roku. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Dziękuję. Czy jeszcze ktoś 

z Państwa chciałby zabrać w tym miejscu głos? Bardzo proszę, Radny Stanisław 

Gliszczyński. 
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Radny Pan Stanisław Gliszczyński - To w takim razie pytanie. Nie można ogłosić 

kolejnego przetargu? Dlatego zabieramy środki z tego, z tej inwestycji. Czy one się pojawią 

w następnym miesiącu i rozumiem, że wtedy wejdą do Wieloletniej Prognozy Finansowej? 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Piotr Kazimierski  - To znaczy, się patrząc 

w kalendarz, ogłoszenie przetargu, którego wykonanie będzie nierealne, wie Pan doskonale 

jest bezcelowe. No jeżeli mielibyśmy w miesiącu wrześniu ogłosić przetarg i wyznaczyć 

termin zakończenie rozbudowy remizy w miesiącu grudniu, no to myślę, że to by graniczyło 

z cudem. Mamy na chwilę obecną można powiedzieć prawie połowę września, jeżeli chodzi 

o same procedury, to byśmy podpisywali z wykonawcą umowę w połowie października albo 

pod koniec października. A zakres prac tam jest na tyle duży, że nie jest on do wykonania 

w jeden miesiąc. Więc tutaj niestety, ale byśmy praktycznie postępowali wbrew 

postępowaniu publicznemu, nie możemy takich rzeczy robić.  

Radna Pani Mirosława Holka   - Chciałabym również zaznaczyć, że ogólnie późno został 

ten przetarg ogłoszony i dla mnie od początku to wyglądało jakby był skreślony po prostu z 

listy i dlatego mnie zastanawia czy to będzie w WPF-ie ujęte, czy też nie? 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Piotr Kazimierski   - Znaczy się chciałbym uspokoić 

Panią Radną, tam nie było żadnego takiego działania, które Pani mówi, że było celowo, 

żeby tej remizy nie wykonać. Mniej więcej było w tym samym czasie ogłaszany przetarg na 

rozbudowę remizy właśnie i na remont świetlic. I na świetlicę też tylko jednen wykonawca 

się znalazł, na drugą nie i tak samo na remizę, więc trudno tutaj mówić o tym, że byłoby tutaj 

działanie jakieś celowe. Myślę, że celowym działaniem by było, gdybyśmy tutaj, co poruszał 

Pan Radny Gliszczyński, jakbyśmy ogłosili przetarg we wrześniu z wykonaniem do końca 

grudnia, to wtedy mogłaby Pani powiedzieć, że to jest zrobione po to, żeby tego nie 

wykonać. 

Radny Pan Stanisław Gliszczyński  - Właśnie chodziło o taką formułę, że skoro można 

zrobić Hutę i Więzowno na okres dwuletni, to tak samo można było zrealizować zadanie 

pod nazwą Rozbudowa garażu, czy tam boksu garażowego remizy OSP Wtelno również 

cyklem dwuletnim i nie robić niepotrzebnie z tego tytułu problemu. Dlatego o to zapytałem. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Dziękuję bardzo. Czy 

jeszcze ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Bardzo proszę Pan 

Burmistrz Kazimierski. 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Piotr Kazimierski - Przede wszystkim trzeba 

zacząć, żeby rozbudować remizę we Wtelnie, tam są częściowo rozbiórki dachu, rozbiórki 

ścian więc powiem szczerze tego typu zadanie trochę byłoby mało realne, żeby dzielić je na 
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połowę. Chyba, żebyśmy naprawdę mieli zostawić remizę bez połowy dachu na zimę, ale 

myślę, że by to było troszkę mało poważne podejście. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Panie burmistrzu myślę, że 

temat już wyczerpaliśmy czy, a jeszcze Pan Radny w tej kwestii. Bardzo proszę, Stanisław 

Gliszczyński. 

Radny Pan Stanisław Gliszczyński - Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado. No właśnie 

chodzi o to zrozumienie i w tym jest problem. Dziękuję. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Dziękuję bardzo. O głos 

prosi Pan Wiceprzewodniczący Bogusław Guziński, bardzo proszę. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w  Koronowie Pan Bogusław Guziński -  Właśnie 

takie moje stwierdzenie, żeby może zakończyć dyskusję na ten temat. Z taką olbrzymią 

prośbą Panie burmistrzu, a jak będziemy pracować nad budżetem na następny rok, to wtedy 

będziemy się starali ująć to zadanie jednak na 2022, z tym że ponawiam tę prośbę, aby 

przetarg ogłosić no wystarczająco wcześnie. Tak jak Pan mówi będą rozbiórki, żeby im 

szybciej tym lepiej. Nie wiem czy to ma być kwiecień, czy to ma być maj, ale żeby to 

odpowiednio wcześniej zrobić.  

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk   - Dziękuję i bardzo proszę, 

Pani Radna Elżbieta Mojzesowicz. Zapraszam Panią może na mównicę. Proszę nie 

przekazywać sobie mikrofonów. 

Radna Pani Elżbieta Mojzesowicz - Jeśli chodzi o inwestycję rozbudowy strażnicy we 

Wtelnie, to ja mam pytanie. Jeżeli to zadanie miałoby zostać ujęte na 2022 rok w budżecie 

to czy te środki, które zostały przeznaczone, czyli 300.000 tysięcy zł będą wystarczające? 

Bo z tego, z mojej informacji, którą uzyskałam wynika, że przetargi, po prostu była za niska 

kwota na wykonanie tak dużego zadania. Jest druga sprawa, która pojawia się w 

przyszłości. To jest budowa boiska sportowego dla dzieci, na którą dostaliśmy 

dofinansowanie. Więc również będziemy musieli przeznaczyć tam kwotę równoważną, czyli 

jeżeli była to kwota 370.000 zł około, tak, dotacji, również taką kwotę będziemy musieli 

zagwarantować w budżecie. Teraz pytanie jest, tak, która inwestycja i tu mam pytanie do 

radnych, która inwestycja zdaniem Państwa jest jakby, powinna być w pierwszej kolejności 

wykonana? Czy boisko sportowe dla dzieci? Około 100 dzieci uczestniczy w zajęciach tych 

sportowych "Olimpia", osiągają bardzo dobre wyniki sportowe, przynoszą nam chlubę i 

myślę, że musielibyśmy rozważyć ten temat. Czy nie w pierwszej kolejności przeznaczyć 

środki na rozbudowę tego boiska sportowego z całym zapleczem, a w późniejszym czasie, 

jeżeli będzie nas na to stać tak, bo nie jest tylko jedną miejscowością Wtelno gdzie będzie i 

plac zabaw dla dzieci, który jest niezbędny i rozbudowa strażnicy i no niestety staw, który 
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mamy w budżecie. Tak, fajnie byłoby gdyby, bardzo dobrze by się ułożyło, gdyby na te 

wszystkie zadania starczyło środków, ale myślę, że w gminie są również inne potrzeby.  

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Dziękuję. Myślę, że do tych 

tematów wrócimy na wspólnym posiedzeniu Komisji, kiedy będziemy rozważać zadania do 

przyszłorocznego budżetu. Pani Radna Holka, bardzo proszę. 

Radna Pani Mirosława Holka - Pani Przewodnicząca, króciutko. Bardzo mnie cieszy, że 

została ujęta rozbudowa boiska we Wtelnie. Bardzo się cieszę, że Pani Radna wreszcie 

zechciała również poprzeć tą rozbudowę. To jest ogromny ukłon. Jednak bardzo, bardzo 

ważną sprawą jest również rozbudowa tej strażnicy i mam prawo zapytać czy to będzie w 

planach przyszłorocznych czy nie? 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk – Oczywiście. Tu, Pani radna 

nikt nie podważa tego prawa, ale tak jak wspomniałam, do tej dyskusji wrócimy na pewno 

na wspólnych posiedzeniach, kiedy będziemy pracować nad przyszłorocznym budżetem. 

Bardzo proszę, Pan radny Gliszczyński.  

Radny Pan Stanisław Gliszczyński - Ja chciałbym tylko zauważyć, że dzisiaj będziemy 

zdejmowali z tej strażnicy, rozbudowy tej strażnicy 241.250 zł czyli już nie 300.000. No i 

trudno jest, ja oczywiście się zgadzam z Panią radną Mojzesowicz, ale trudno jest postawić 

po jednej stronie dobro dzieci, trzysta osób, które gdzieś tam funkcjonuje, a z drugiej strony 

jednak mimo wszystko bezpieczeństwo. Dlatego uważam, że jedna i druga inwestycja 

powinna znaleźć się w budżecie. 

 Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk – Zamykam dyskusję.  

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk – Dziękuję bardzo. Zatem 

bardzo proszę przystępujemy do głosowania  jawnego imiennego.  

 

Przeprowadzono głosowanie. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Stwierdzam, że 14 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” Rada Miejska w Koronowie 

uchwałę podjęła. 

 

Nieobecni radni: Sławomira Polewana, Illona Pubanc, Małgorzata Szymczak, 

Wojciech Orliński, Henryk Borowicz, Katarzyna Karwat. 
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Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 14 głosami „za”, 

przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” podjęła Uchwałę Nr 

XLV/384/21 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Koronowo. 

 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Koronowo na rok 2021. 

  

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Przystępujemy do punktu 

piątego porządku obrad sesji, do rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Koronowo na rok 2021. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Wnoszę o to, by nie 

odczytywać projektu uchwały wraz uzasadnieniem. 

Kto jest za? 15 głosów. 

Kto jest przeciw? 0 głosów. 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów. 

Nieobecni radni: Sławomira Polewana, Illona Pubanc, Małgorzata Szymczak, 

Wojciech Orliński, Henryk Borowicz, Katarzyna Karwat. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk – W związku z tym nie 

będziemy odczytywać projektu uchwały, a o wprowadzenie proszę Skarbnik Gminy 

Koronowo Panią Alicję Tymek. 

Skarbnik Gminy Koronowo Pani Alicja Tymek przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Otwieram dyskusję. Kto  

z Pań, Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji?  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Koronowie Pan Bogusław Guziński - Ja mam 

właśnie pytania związane z dofinansowaniem czy z wkładem własnym do tego pojazdu dla 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Koronowie. Bo wiem, że wcześniej zapadła decyzja o 

sprzedaży pojazdu Mercedes, który był w dyspozycji tej jednostki i czy to jest po prostu, 

będzie wtedy łączna kwota, ta ze sprzedaży plus dzisiejsza dotacja na wkład własny. To 

po pierwsze, a po drugie, no pytam o ten pojazd gaśniczy ciężki, który stoi tam na placu, 

jest to pojazd z Mąkowarska, który stoi już od dłuższego czasu. Dlaczego nic się z nim nie 
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robi i przepraszam za określenie, czy on czasami już "nie zgnił" i nie przedstawia żadnej 

wartości?  

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Bardzo proszę, Pan 

Burmistrz Kazimierski. 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Piotr Kazimierski - Pani Przewodnicząca 

Szanowny Panie Radny. Nie, ten Jelcz "nie zgnił". Musiał zostać wyceniony. Był 

wystawiony w przetargu na sprzedaż, niestety nikt go nie zalicytował. Będzie wystawiony 

teraz po raz drugi, abyśmy mogli go sprzedać. Jeżeli chodzi z kolei o wkład własny do 

zakupu nowego wozu dla OSP w Koronowie, to początkowo były takie rozmowy, aby ten 

wóz, który jest w Koronowie, czyli Mercedes, był sprzedany. Ostatecznie stanęło na tym 

właśnie, że przenosimy środki z remizy we Wtelnie, które niestety do przetargu nikt się nie 

stanął, a z kolei Mercedes będzie przekazany właśnie do remizy we Wtelnie, do tej 

jednostki. Czyli będzie wymieniona stara, tak jak to mówi się potocznie "tarka", druhowie z 

Wtelna otrzymają tutaj tego mercedesa, który myślę, że też posłuży im przez wiele lat. Co 

myślę też bardzo dodatnio wpłynie na zwiększenie bezpieczeństwa, tutaj tak poruszanego 

poprzednio. Myślę, że większe bezpieczeństwo da nam ten samochód nowszy w tej 

remizie w pierwszej kolejności niż rozbudowa tej remizy, z czego też nie powiedzieliśmy w 

żadnym stopniu, że rezygnujemy. Jeszcze dzisiaj właśnie było spotkanie Prezesa Straży 

z OSP Koronowo i Prezesa Straży z OSP Wtelno w tym temacie. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk   - Czy ktoś jeszcze z Państwa 

radnych chciałby zabrać głos? Bardzo proszę, Pan Radny Stanisław Gliszczyński. 

Radny Pan Stanisław Gliszczyński - Pytanie pierwsze, czy załącznik numer 3 u Pani 

przewodniczącej w dokumentach jest podpisany przez Pana burmistrza? Może Pan 

sprawdzić? Niestety nie mam strony. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk  - Już moment, Pan 

Wiceprzewodniczący sprawdzi. 

Radny Pan Stanisław Gliszczyński  - Przepraszam załącznik nr 2 trzecia strona. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk   - Jest pieczątka bez 

podpisu, także, to zaraz trzeba będzie uzupełnić. 

Radny Pan Stanisław Gliszczyński - Dobrze. Drugie pytanie, otrzymaliśmy 

w uzasadnieniu informacje, że na podstawie decyzji wojewody z 13 sierpnia i drugie 

stosowne pismo od wojewody z 18 sierpnia, czy nie można było tego wprowadzić na sesji 

25 sierpnia? 
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Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk    - Bardzo proszę odpowiada 

Pani skarbnik Alicja Tymek. 

Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek – To znaczy ja w ogóle nie rozumiem tego pytania. No 

oczywiście że można. Tylko Szanowni Państwo, jeżeli przygotowujemy zmiany do budżetu, 

to czemu to przeszkadza, że to jest? 

 

Radny Stanisław Gliszczyński - Wprowadzamy to na sesji nadzwyczajnej, także 

myślałem, że można to było na sesji zwyczajnej. Druga sprawa dotyczy kilku pism i dalej, 

później też jeżeli chodzi o pisma od wojewody wpisujemy dokładnie z którą datą. Natomiast 

jeżeli chodzi o kierowników wydziałów, bądź dyrektorów jednostek nie wpisujemy: zgodnie 

z pismem z dnia tylko zgodnie z pismem, teraz nie wiadomo kiedy to wpłynęło. Jeżeli można 

by było prosić, to chciałbym prosić, aby od następnej sesji można było jednak tę datę wpisać. 

Myślę, że to wiele czasu. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk    - Ale to są takie drobiazgi 

Panie radny. 

Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek - Pani przewodnicząca, ja bym jednak chciała też do 

tego się odnieść, tak? 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk  - Już bardzo proszę, 

odpowiada Pani skarbnik. 

Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek  - Tak, ja w ogóle się dziwię, że Pan Gliszczyński, 

radny Gliszczyński, coś takiego podnosi. Ponieważ był burmistrzem przez lat 12 i zawsze 

tak w ten sposób były informacje prezentowane, więc odnoszę to jako zwykłą złośliwość. 

Natomiast, Szanowni Państwo, powiem tak, informacja na temat tego, że coś jest 

dokonywane na podstawie pisma, jest dla Państwa tak naprawdę informacją dodatkową. 

Ona nie jest potrzebna dla istoty zmiany, którą ujmujemy w budżecie. Dodatkowo Państwu 

pokazuję, żebyście widzieli, że to ktoś wnioskował i żeby było wiadomo jaki wydział czy jaki 

kierownik, czy dyrektor poszczególnej jednostki, tak? Mogłabym, Szanowni Państwo, tylko 

pisać: "dokonano zmiany tutaj i tutaj", to jest ukłon w Państwa stronę, Państwa radnych, 

żebyście widzieli jak wygląda praca nad budżetem. Natomiast informację Pana 

Gliszczyńskiego traktuję jako zwykłą złośliwość. 

Radny Pan Stanisław Gliszczyński - Dziękuję. Mogę dalej Pani Przewodnicząca? Bo 

jeszcze nie skończyłem. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk  - Szanowni Państwo, bardzo 

proszę, odłóżmy osobiste animozje i skupmy się na sprawach merytorycznych. Bardzo 

proszę kontynuuje Pan radny Gliszczyński i za chwilę Pan radny, tutaj. 
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Radny Pan Stanisław Gliszczyński - Dokładnie Pani Przewodnicząca nie mam na myśli 

żadnych złośliwości. To Pani Skarbnik właśnie takie kieruje, ale ja oczywiście powiem, że 

wcześniej też tak było wpisywane i bardzo dobrze, że tak było wpisywane, że jest taka 

kontynuacja. Natomiast chciałbym zapytać zgodnie z tym co jest wpisane w załączniku nr 

3, zapytać na jakim etapie mamy dzisiaj przebudowę ulicy Ogrodowej? 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk  - I w tej kwestii, w kwestii 

ulicy Ogrodowej odpowie Pan Wiceburmistrz Kazimierski. 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Piotr Kazimierski - Znaczy się, jeżeli chodzi 

o przebudowę ulicy Ogrodowej, dokumentacja będzie za chwilę tak naprawdę 

w zamówieniach publicznych. Musieliśmy poustalać jeszcze pewne kwestie z ENEĄ 

Operatorem jeżeli chodzi o słupy i o zwisy kabli tak kolokwialnie mówiąc. Jak również 

i czekamy na decyzję czy uda nam się jeszcze uzyskać dofinansowanie na wykonanie 

kompleksowej naprawy tej drogi, która jest, no w coraz gorszym stanie. 

Radny Pan Stanisław Gliszczyński - Dziękuję. Jeżeli chodzi o zadanie numer 42 i 43, 

mamy tutaj kwestie projektu rozbiórki budynków przy Punkcie Informacji Publicznej 

w Koronowie i następne zadanie przebudowa i nadbudowa. Czy w tym projekcie głównym 

nie było żadnych zadań związanych z rozbiórką? 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk   - Bardzo proszę. Widać też 

dzisiaj, że już się rozbiórka zaczęła, już dzisiaj widzimy, że tam panowie działają, ale w tej 

kwestii szczegółów udzieli Pan burmistrz Kazimierski. 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Piotr Kazimierski - Tak, my się również bardzo 

cieszymy, że wykonawca przystąpił do prac. Udało nam się też porozumieć z mieszkańcami, 

którzy zamieszkiwali za Punktem Informacji Turystycznej. Przyjęli inny lokal komunalny. Po 

prostu czynimy starania do tego, aby cały ten teren zabezpieczyć pod kątem użyteczności 

dla szerszej ilości mieszkańców. Więc chcemy też te tereny tam porządkować, aby wykonać 

tam dodatkowe prace. Jest to bardzo ciekawe miejsce w centrum Koronowa, które 

naprawdę może posłużyć szerokiemu gronu mieszkańców, więc przenosimy te środki, aby 

kolejny etap prac tam związanych móc zaprojektować, aby docelowo go wykonać. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk    - I o głos prosił Pan radny 

Tomasz Skotnicki. 

Radny Pan Tomasz Skotnicki - Pani Przewodnicząca, Szanowni Państwo, Panowie 

Burmistrzowie. Ja mam pytanie dotyczące zadania: "Budowa stacji ujęcia wody 

w Pieczyskach". Dzisiaj z tego zadania zdejmujemy 140.000,00 zł. Ja wiem też, że to 

zadanie jest realizowane przez Zakład Gospodarki Komunalnej. Chciałbym się dowiedzieć 

na jakim, że tak powiem, etapie i na jakim zakresie skończymy to zadanie?  
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Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk -  Kto w tej kwestii chciałby 

udzielić informacji? Bardzo proszę, Pan kierownik Maciej Szlagowski. 

Radny Pan Maciej Szlagowski - Więc jeżeli chodzi o odpowiedź na zadane pytanie przez 

radnego Skotnickiego. Tak jak wcześniej Państwa informowałem na naszej wspólnej komisji 

wyjazdowej i też czasami na komisjach, to zadanie jest zadaniem wieloletnim tak naprawdę, 

które trzeba podzielić na kilka etapów. Pierwszy etap to jest projekt budowy studni i to 

zadanie realizuje spółka za kwotę dokładnie 23.000 chyba 500 parę zł, więc w finansowaniu 

30.000,00 zł spokojnie ten pierwszy etap z budżetu finansujemy. Natomiast wykonanie 

projektu odbędzie się w przewidzianym terminie, do 31 maja i w budżecie przyszłorocznym 

myślę po sesji absolutoryjnej, czyli na sesji czerwcowej, będzie można, będzie to pierwszy 

termin zaplanowania kolejnego etapu, czyli zadania budowy studni głębinowej. Tu mówimy 

już o kwotach rzędu 200.000,00- 250.000,00 zł na dzień dzisiejszy. Kolejnym etapem, na 

następny, na rok 2023 będzie, na podstawie badań wody już wybudowanej studni, 

zaprojektowanie stacji uzdatniania wody i to jest zadanie realizowane znowu w kolejnym 

roku, a tak naprawdę fizyczna budowa tej stacji uzdatniania wody odbędzie się w roku 2024. 

To jest pierwszy możliwy rok jej fizycznej budowy, więc całościowe zadanie złożone z tych 

etapów przewidywanie zakończył się w roku 2025. I w tym momencie ta stacja w pełni 

będzie mogła pracować i zasilać w wodę sieć wodociągową i zaopatrywać w nią 

mieszkańców 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk  - Dziękuję.Dobrze. Pan 

radny Piotr Mitera, bardzo proszę. 

Radny Pan Piotr Mitera - Ja mam pytanie odnośnie zadania do wykonania projektu budowy 

drogi, ulicy w sołectwie Samociążek. Na jakim etapie teraz jest to zadanie ulica Nad 

Kanałem? 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Piotr Kazimierski - O ile pamięć mnie nie myli tam 

będziemy mieć do końca października gotowy, znaczy mamy mieć gotowy projekt. 

Wykonawca złożył wniosek o przedłużenie terminu wykonania. Wyraziliśmy mu zgodę 

do końca października, by tę dokumentację przygotował. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk   - Bardzo proszę Pan radny 

Mitera ponownie. 

Radny Pan Piotr Mitera - Czyli raczej nie uda się wykonać tej drogi do końca bieżącego 

roku? 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Piotr Kazimierski - Znaczy się ja nie wychodzę 

z takiego założenia, że raczej nie uda się. My czekamy na dokumentację. To jest punkt 

wyjścia. Będziemy mieli świeżą dokumentację, więc będziemy mogli w tym momencie też 
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ogłaszać przetarg na wykonanie tego. W zeszłym roku chociażby na przykład były robione 

w grudniu nakładki asfaltowe, więc też wszystko jest uzależnione od pogody. No niestety, 

ale bez gotowego tutaj projektu drogi nie jesteśmy w stanie wykonać. Taka kolej rzeczy. 

Najpierw projekt później wykonanie. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk -   Ja też jeszcze chciałam 

Panie burmistrzu zapytać, czy dzieje się coś w kwestii przetargów dotyczących ekspertyz 

budowlanych, czy wykonania ekspertyz budowlanych dla świetlic. Między innymi dla 

świetlicy w Tryszczynie. Dzisiaj będziemy mieli kolejne zebranie wiejskie. Ponownie 

korzystamy z gościnności hotelu, za co jestem też wdzięczna. Ale bardzo proszę mnie 

poinformować, czy coś w tej kwestii się już dzieje.  

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Piotr Kazimierski   - Szanowna Pani, tam nie będzie 

kwestia wykonania przetargu, bo raczej nie będzie to kwota na tyle wysoka, żeby trzeba 

było robić to przetargiem. Ale szukamy też w jaki sposób to zrealizować i na tyle, aby było 

to najkorzystniejsze dla tego budynku, jak i również najmniej kosztogenne, że tak powiem. 

Więc nad tym tematem też rozmawiamy. Wiemy jak wygląda sytuacja, więc chcemy to też 

zrealizować. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Czy ktoś jeszcze z Państwa 

radnych? Bardzo proszę Pana radny Stanisław Gliszczyński. 

Radny Pan Stanisław Gliszczyński -  dotyczy zadania 54 Rozbudowa cmentarza 

Komunalnego w Koronowie 95000 tysięcy Co w zakresie tej rozbudowy? 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Sławomir Marszelski - Oświetlenie i utwardzenie 

terenu. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk  - Tak? Dziękuję to już jest 

odpowiedź. Tak? Czyli utwardzenie  i oświetlenie. Dobrze. Dziękuję uprzejmie. Szanowni 

Państwo czy jeszcze ktoś chciałby zadać pytanie? Nie widzę. Zamykam dyskusję 

przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

 

Przeprowadzono głosowanie. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Stwierdzam, że 14 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” Rada Miejska w Koronowie 

uchwałę podjęła. 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 14 głosami „za”, 

przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” podjęła Uchwałę Nr 

XLIV/385/21 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Koronowo na 

rok 2021. 
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Nieobecni radni: Sławomira Polewana, Illona Pubanc, Małgorzata Szymczak, 

Wojciech Orliński, Henryk Borowicz, Katarzyna Karwat. 

 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia przez Gminę Koronowo 

nieruchomości stanowiącej działkę o numerze ewidencyjnym 1207/1, położonej 

w Koronowie. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk  – Przystępujemy do 

szóstego punktu porządku obrad, a mianowicie do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie 

nabycia przez Gminę Koronowo nieruchomości stanowiącej działkę o numerze 

ewidencyjnym 1207/1, położonej w Koronowie. 

Wnoszę o to, by nie odczytywać projektu uchwały wraz z załącznikiem i uzasadnieniem. 

Kto jest za? 15 głosów. 

Kto jest przeciw? 0 głosów. 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów. 

Nieobecni radni: Sławomira Polewana, Illona Pubanc, Małgorzata Szymczak, 

Wojciech Orliński, Henryk Borowicz, Katarzyna Karwat. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk  - Zatem projektu uchwały nie 

będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Kierownika Wydziału Nieruchomości 

i Gospodarki Komunalnej Panią Agnieszkę Szwesta. 

Kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka Szwesta 

przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk  - Otwieram dyskusję.  Kto  

z Pań, Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk  - Zamykam dyskusję, 

przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

Przeprowadzono głosowanie. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Stwierdzam, że 15 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” Rada Miejska w Koronowie 

uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 15 głosami „za”, 

przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła Uchwałę Nr 
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XLV/386/21 w sprawie nabycia przez Gminę Koronowo nieruchomości stanowiącej 

działkę o numerze ewidencyjnym 1207/1, położonej w Koronowie. 

Nieobecni radni: Sławomira Polewana, Illona Pubanc, Małgorzata Szymczak, 

Wojciech Orliński, Henryk Borowicz, Katarzyna Karwat. 

 

7. Zamknięcie obrad XLV nadzwyczajnej sesji. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - W związku  

z wyczerpaniem porządku obrad sesji zamykam obrady XLV nadzwyczajnej sesji Rady 

Miejskiej w Koronowie. 

Sesja trwała od godziny 10.00 do godziny 11.04 

 

Koronowo, 16 września 2021 r.   Przewodnicząca Rady Miejskiej w Koronowie 

Protokołowała 

Magdalena Wanda-Joras            /-/ Katarzyna Szulta - Romaniuk               

Inspektor Biura Rady     


